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Kallade är, Peter Andersson, Mats Granström, Ulf Persson, Karl-Johan Bergmark, Markus 

Strinnholm, Olle Ljunggren, Gunilla Hjerpe, Renée Lindsköld 
Närvarande:  Samtliga kallade. 

  
 
 
 
1 § Mötets öppnande 
   
 Karl-Johan hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
2 § Val av justeringsperson 
 
 Gunilla väljs till justeringsperson. 

 
3 § Godkännande av dagordning 
   
 Dagordningen godkändes utan tillägg. 
 
4 § Föregående protokoll 
   
 Protokollet från 2024-06-17 föredrogs, godkändes och lades till handlingarna. Gunilla berättade om den 

aktivitetsdag/trivseldag som anordnades för medlemmar den 28 juli. Dagen var mycket lyckad och det 
planeras för en eventuell fortsättning nästa år. 

 
5 § Meddelanden och skrivelser 
 
a SÄK –Medlemmar 
 
 SÄK hade den sista juli 9 569 medlemmar. VBÄK:s medlemsantal var då 1 205 medlemmar vilket är 95 

färre än vid slutet av 2023.  Förhoppningsvis ökar medlemsantalet fram till årsskiftet.  
 
b SKK 
  
 Nya typstadgar har skickats ut på remiss från SKK. Lokalklubbarna har inte fått dessa utan de är skickade 

till SÄK.  
 
6 § Kassörens rapport 
   
 117 tkr på rörelsekonto vilket förhoppningsvis skall räcka året ut. 496 tkr placerat i fonder med en 

värdeutveckling under året med 38 tkr.  
   
7  §   Jaktprov 
  
 Nya fullmäktige på Skellefteå provområde. Ulrika Nordgren och Roger Olsson tar över efter Fredrik 

Andersson som valt att avgå. 
 Bonusen på 500 kr för tidig jaktprovsstart borttagen enligt beslut på styrelsemöte 2024-02-24.  
 
8 § Avel 
   
 Avelskonferensen i samband med Rättviksutställningen blev inställd pga för få anmälda. 
 Renée fått förfrågan om lämpliga valpkullar nu, men den här tiden på året är utbudet litet. 
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9 § Viltspår 
   
 Inget att rapportera.  
 
 
10 § Utbildning, elever, aspiranter domare 
   
 Den planerade kursen för elever i Vilhelmina framflyttad till den 24 augusti. 3 elever anmälda till dags 

dato.  
 
 
11 § Tävlingar : 
  
 SM-kvalet i Umeå Norras regi. Lottning på fredag kväll den 16 augusti. Tävlingen genomförs den 17 

augusti med planerat släpp kl 05.00. Umeå Norra håller med 12 egna domare med Peter som reserv. Klart 
med fördelning av domare och vägvisare på respektive provområde.  

 Förhoppningen är att lottning och tävling ska kunna livesändas på Facebook. 
 Älghunds-SM genomförs i Sydsvenska Älghundsklubbens regi i Kosta-Boda den 27 sept. Varje 

lokalklubb skall skicka en domare. VBÄK skickar preliminärt Olle med Mats som reserv. 
 

 
12 § Utställningar 
    
 132 anmälda hundar till Norsjöutställningen. Bantat från tre till två ringar. Planerad försäljning av tre 

lottringar då arrangörerna lyckats få ihop mycket priser.  
 Diskuterades om utställningen i Lycksele våren 2025 skall genomföras som en eftermiddagsutställning 

för att därigenom kunna dela domare med trädskällarklubben. 
 Diskussion om Fällforsåns utställnings framtid pga höga kostnader. Karl-Johan undersöker om Ålös 

gamla lokaler i Brännland kan vara ett alternativ. 
 
 
13 § Övriga frågor  . 
  
 Frågan om klubbjackor där PN Jakt är tillfrågade. Karl-Johan kollar med Fritid och Vildmarksliv i Piteå 

innan beslut tas.  
 
 
 Nästa styrelsemöte 23 september kl 19.00 
 
 
Via Zoom 2024-08-14 kl 19.00 
 
Vid pennan  Justeras Justeras 
 
_______________________ _______________________                                        

   
Olle Ljunggren  Karl-Johan Bergmark Gunilla Hjerpe 


